
 

Градоначелник организовао пријеме за спортисте -
саопштење

16.11.2022 - 15:30

Градоначелник Приједора Слободан Јавор данас је организовао
пријем за Данила Вукотића члана Теквондо клуба " Љубија
-Приједор" и његовог тренера Весу Арежину. 

  

Ријеч је о кадету и члану теквондо репрезентације БиХ, а повод пријема је био његов одлазак на
Европско првенство које ће се одржати од 22-29.новембра на Малти.
 " Конкуренција је велика и надам се најбољем", изјавио је Вукотић након пријема.
 Тренер Теквондо клуба " Љубија-Приједор" Весо Арежина истакао је да овом младом и
перспективном спортисти овај пријем много значи јер је увидио колико Град стоји иза њега као
спортисте.
 " Од Града смо добили подршку за покриће дијела трошкова одласка на ово европско првенство, а
наша очекивања су велика будући да је Данило 19.на свјетској ранг листи што је велики успјех за



овог младог спортисту", рекао је Арежина.

 На пријему код градоначелника данас су били и Управа и чланови Фудбалског клуба " Козара" из
Приједора који је јесењи првак Четврте подручне лиге Приједор. Предсједник Клуба Никола Радић
изјавио је да је повод овог пријема разговор о функционисању клуба одржан на обострану
иницијативу , као и о могућностима потенцијалне помоћи и сарадње у наредном периоду.
  " Ове године нисмо прошли међу клубове који добијају редовна средства Града тако да смо остали
без буџета и градоначелник је то препознао и издвојио своје вријеме да размотримо како да тај
проблем ријешимо", рекао је Радић.
 Он је подсјетио да је ријеч о клубу који је изгубио једанаест својих фудбалера у току одбрамбено-
отаџбинског рата и да то само учвршћује њихову спремност да тај клуб и даље постоји у
функционише.
 "Не можемо дозволити да се клуб угаси , а било је момената када клуб пола године није радио и
подстакнути тим свим , ми смо се одлучили да будемо уз тај клуб. Ми радимо без надокнаде , а већ
смо успјели да привучемо доста младих и имамо омладински погон од 40 дјечака и пуно навијача и
симпатизера те вјерујемо да је ово једна фина и здрава прича", рекао је Радић.

 Треће мјесто у Првој лиги /друга екипа у конкуренцији дама , као и Куп Републике Српске
1.мјесто и Премијер лига 1.мјесто и стечени услови за излазак на европску сцену повод је био за
пријем који је градоначелник данас организовао и за руководство и чланове Шах клуба "Рудар
Приједор" .
 Предсједник Клуба Раде Јаворић је тим поводом истакао да је захваљујући дамама које добро
играју шах, ФИДА Републици Српској дала могућност да идуће године организује Европско
првенство у убрзаном и брзопотезном шаху за младе до 20 година.
 " То је нама посебна част и задовољство и градоначелнику смо жељели то да презентујемо и да
договоримо могућности наставка наше, иначе, веома добре сарадње" рекао је Јаворић.

  Кабинет градоначелника

 

  

  

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_01_resize.jpg


  

  

  

  

  

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_02_resize.JPG
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_03_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_04_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_05_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_06_resize.jpg


  

  

  

  

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_08_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_09_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_10_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_11_resize.jpg
https://prijedorgrad.org//files/sadrzaj/16656_12_resize.jpg
http://www.tcpdf.org

